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Από το υπ’ αριθ. 24/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 725/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ισολογισμού και έκθεσης πεπραγμένων έτους 2007 
της δημοτικής επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής 
Κοινωνικής Ανάπτυξης (Δ.Ε.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α.) Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-12-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανίδης Β. Ρήσσου 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Κ. Καπανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  716/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2008 απόφασης αποχώρησαν 

οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2008 απόφασης Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης, Β. 
Ρήσσου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 732/2008 απόφασης αποχώρησε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 733/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με την παρ. 1 του άρθρου 270 του Ν. 3463/06 επιχειρήσεις των παρ. 
1 και 2 του προηγούμενου άρθρου (υφιστάμενες αμιγείς επιχειρήσεις του άρθρου 277 
του π. δ/τος 410/95) εξακολουθούν μέχρι την συγχώνευση, λύση ή μετατροπή τους να 
διέπονται από τις αντίστοιχες διατάξεις του ιδίου Π.Δ. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής 
και Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας με την αριθ. 25/08 απόφασή του ενέκρινε 
τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων έτους 2007. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 282 του ΔΚΚ, το δημοτικό 
συμβούλιο εγκρίνει τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της επιχείρησης. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να εγκρίνει ή όχι τον 
ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της παραπάνω επιχείρησης. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 17-3-2008 έκθεση 
διαχειριστικού ελέγχου των ελεγκτών της επιχείρησης, καθώς και την αριθ. 25/2008 
απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχ/σης, σύμφωνα με την οποία 
ομόφωνα εγκρίνεται ο ισολογισμός, η κατάσταση των αποτελεσμάτων, ο 
απολογισμός εσόδων – εξόδων, και η έκθεση πεπραγμένων χρήσης 2007. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Θα κάνω προς τους προέδρους των επιχειρήσεων πέντε 

ερωτήσεις, όσες είναι οι επιχειρήσεις: 1) Το 2006 στον Αθλητικό Οργανισμό βρήκατε 
χρέη 46.668 ευρώ και θέλω να μου πείτε αν πληρώθηκαν αυτά το 2007 ή όχι. Το 
2007 κάνατε εσείς για το 2008 χρέη 44.365 ευρώ. Είναι ξεχωριστά ή πληρώθηκαν 
από τις 46.668 οι 2.000 ευρώ και έμειναν 44.365 ευρώ υπόλοιπο; 2)Στο ΔΗΠΕΘΕ το 
2006 σας αφήσαμε χρέη 192.525 ευρώ κι εσείς το 2007 δημιουργήσατε χρέη  προς το 
2008 368.000 ευρώ. Τι γίνεται εδώ; Αυξήθηκαν ή πληρώθηκαν εκείνα τα 192.525 
ευρώ και δημιουργήσατε εσείς καινούργια χρέη; Στα μάρμαρα δεν έχει τίποτα, είναι 
σταθερό το χρέος που έχουν προς τον Δήμο δηλ. 890.000 ευρώ. Στον Ηφαιστο δεν 
υπήρχαν οφειλές το 2006 προς το 2007 και αντίστοιχα. 3)Στον Ξένιο Δία βρήκατε 
χρέη 29.538 ευρώ και το 2007 εσείς 26.310 ευρώ. Τι συμβαίνει εδώ; Πληρώσατε 
μόνο τις 3.000 ευρώ, ξοφλήσατε τα δικά μας και δημιουργήσατε καινούργια; 4)Στη 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ αφήσαμε εμείς οφειλές 308.000 ευρώ και το 2007 εσείς 202.000 ευρώ. 
5)Στην ΙΡΙΔΑ 74.000 ευρώ φαίνονται τουλάχιστον από τα στοιχεία που έχετε εσείς 
εδώ του 2006 ενώ για το 2007 δεν φαίνονται στοιχεία. 

Τσιάρας: Ηθελα να ρωτήσω τους Προέδρους δημοτικούς συμβούλους εάν 
κοίταξαν ποιανού είναι τα χρέη, είναι δικά μας ή των άλλων, αν τα πληρώνουμε ή όχι 
ή αν τα πληρώνουμε όλα γιατί εδώ θα τρελαθούμε όλοι μας. Μήπως τιμωρήσατε 
κάποιους; Μήπως είναι των άλλων και δεν τα πληρώνουμε; 

Τρανίδης: Ο Δ.Α.Ο. είναι ζωντανός οργανισμός, δημιουργεί χρέη, πληρώνει 
χρέη και φέτος είναι 45.000 ευρώ όλα μαζί αυτά που χρωστάμε. Δεν έχω τώρα τα 
στοιχεία για να σας πω πόσα πληρώθηκαν από τα παλιά χρέη και πόσα νέα 
δημιουργήθηκαν. 

Κάκαρης: Νομίζω ότι και σε προηγούμενα δημοτικά συμβούλια είχα 
απαντήσει, όπως και τότε που έγινε η ρύθμιση με το ΙΚΑ, αλλά να τα ξαναπώ. Στο 
ΔΗΠΕΘΕ είναι γνωστά τα προβλήματα ετών αλλά και το τελευταίο διάστημα. Εμείς 
αυτό που θέλαμε ήταν να επαναφέρουμε το ΔΗΠΕΘΕ της Βέροιας στην ελίτ του 
χώρου. Δυστυχώς είχε μπει στη μαύρη λίστα και θέλαμε να το βγάλουμε από εκεί 
γιατί είχε φτάσει να παίζει παραστάσεις με 7-10 άτομα στα χωριά αλλά αυτό για να 
γίνει είχε κάποιο κόστος. Αποφασίσαμε να κάνουμε μία πολύ μεγάλη παραγωγή αλλά 
δυστυχώς πέσαμε στις εκλογές, στις πυρκαγιές και μόνο από πυρκαγιές του 



Σαββατοκύριακου χάσαμε 30.000 ευρώ από αγορασμένες παραστάσεις. Η ζημία 
χρήσης 2007 του ΔΗΠΕΘΕ είναι 137.000 ευρώ. 

Σκουμπόπουλος: Δεν ρώτησα για τη ζημία αλλά για τις οφειλές. 
Κάκαρης: Το ίδιο πράγμα είναι. 
Σκουμπόπουλος: Δεν είναι το ίδιο πράγμα οι ζημίες με τις οφειλές. Ο 

ισολογισμός είναι πίσω και φαίνεται η ζημία. 
Κάκαρης: Πήραμε λοιπόν ένα ΔΗΠΕΘΕ μ’ αυτό το χρέος χωρίς να έχει 

παράγει τίποτα από έργο και σας είχα αναφέρει πως αν έψαχνες στο ίντερνετ δεν θα 
έβλεπες το ΔΗΠΕΘΕ της Βέροιας πουθενά και φτάσαμε πάλι να είναι το κέντρο. 
Τώρα που ήρθαν οι προγραμματικές σας πληροφορώ ότι οι πρόεδροι των ΔΗΠΕΘΕ 
και δήμαρχοι από άλλες πόλεις παίρνουν εμάς για να δουν τι θα κάνουν. Η παραγωγή 
λοιπόν αυτή από τα «σκουπίδια» έφερε αυτό το επιπλέον χρέος, η επιχορήγηση από 
το υπουργείο το 2007 δεν ήρθε αυτή που έπρεπε να έρθει αλλά ήρθε μειωμένη και 
συγκεκριμένα ήταν γύρω στις 140.000 ευρώ. Για τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ δεν νομίζω ότι θα 
έπρεπε να μιλάει ο κ. Σκουμπόπουλος. 

Σκουμπόπουλος: Εδώ είναι οι απολογισμοί όμως. Γιατί να μη μιλάω; Γιατί 
μέχρι τώρα συκοφαντούσατε και λέγατε ψέματα στους πολίτες; 

Κάκαρης: Εμείς κάναμε έργο στο ΔΗΠΕΘΕ και δεν δέχομαι το αντίθετο. Για 
ό,τι αγορές κάναμε, οφείλω να ομολογήσω ότι με τον κ. Σακαλή πάντα 
συνεργαστήκαμε και όλες έγιναν με αποφάσεις διοικητικών συμβουλίων, με 
προσφορές και τα πάντα ενώ σ΄ εσάς γίνονταν άλλα πράγματα και τα είχα αναφέρει 
σε προηγούμενο συμβούλιο. 

Τσιαμήτρος: Εγώ θα μιλήσω για τα μάρμαρα και την Ίριδα. Στα μάρμαρα, 
όπως είπε ο κ. Σκουμπόπουλος, είναι καθαρά τα πράγματα, έχουμε μονάχα ένα 
ενοίκιο και μία μισθοδοσία και δεν χρειάζεται να συζητήσουμε παραπέρα. Όσο για 
την Ίριδα καταφέραμε μέσα στην προηγούμενη χρονιά να μειώσουμε κατά 32.000 
ευρώ τις προηγούμενες οφειλές. 

Συμεωνίδης: Το 2006 ο Ξένιος Δίας χρωστούσε 42.062 ευρώ και τώρα η 
χρέωση μειώθηκε σε 37.818 ευρώ. 

Σκουμπόπουλος: Οι οφειλές του Ξένιου Δία είναι 29.538 ευρώ, κάτι που 
γράφει ο ισολογισμός. Μήπως λέει ζημίες; Άλλο πράγμα είναι οι ζημίες κι άλλο οι 
οφειλές. Οι ζημίες είναι ο ισολογισμός, είναι λογιστικό πράγμα ενώ οι οφειλές είναι 
πραγματικό γεγονός. Εμείς ψηφίζουμε υπέρ των αποφάσεων έγκρισης ισολογισμών 
του Αθλητικού Οργανισμού, των Μαρμάρων, του Ηφαίστου, του Ξένιου Δία και της 
Ίριδας αλλά θα ψηφίσουμε κατά του ΔΗΠΕΘΕ και της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την έγκριση του ισολογισμού και της 
έκθεσης πεπραγμένων της επιχείρησης; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν  13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, 
Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων έτους 2007 της δημοτικής 
επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης (Δ.Ε.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α.) Δήμου 
Βέροιας. 
3.- Την από 17-3-2008 έκθεση διαχειριστικού ελέγχου των ελεγκτών της παραπάνω 
επιχείρησης. 
4.- Την με αριθ. 25/2008 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω δημοτικής 
επιχείρησης, με την οποία εγκρίθηκαν η έκθεση πεπραγμένων και ο ισολογισμός της 
παραπάνω επιχείρησης έτους 2007. 



5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 277 & 282 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του 
άρθρου 270 παρ. 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία  
 
 Εγκρίνει την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 2007 της 
Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης 
(Δ.Ε.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α.) Δήμου Βέροιας, ο οποίος εμφανίζει σύνολο ενεργητικού και 
παθητικού € 3.265.398,35, ζημίες χρήσης 2007 € 25.868,11 και υπόλοιπο κερδών 
προς διάθεση € 5.807,04. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  725 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15/1/2009 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


